
UV-Rugby  formandens beretning anno 2018/19 

Status fra UVR i Perlen er status qou, dvs. det er meget lig´som sidse 

sæson. Det startede OK ud som sidste år med rimelig god deltagelse (når 

vi snakker UV rugby) men igen var der flere af de nye (og også de gamle) 

der ikke dukkede op. Vi var ofte kun 1-3 spillere og så er det svært at 

spille ordentlig UV rugby. Vi har derimod taget til Ringkøbing en del gange 

for at få noget ordenlig spil. Det hjælper naturligvis ikke meget på 

udviklingen af UV i Herning, men der er faktisk lagt noget arbejde i at 

skabe kontakt og få folk med fra andre klubber. Der er rettet henvendelse 

til DSF (oplagt at sende ud som klub meddelse) Holstebro frømandsklub, 

Silkeborg, Midtjysk efterskole og diverse forummer på nettet. Alt sammen 

uden held til at få spillere til Herning. 

 

Vi mangler folk der kan støtte op omkring UVR i Perlen, nogle der 

kommer mere end én gang og spiller med, det gælder både nye og gamle 

medlemmer. Jeg personligt har ikke mere tid at ligge i det, så hvis der er 

andre der mener at de ville kunne trække flere folk til eller på anden vis 

ofre mere krudt på UVR skal de være velkomne til at overtage min post 

som formand. Jeg vil støtte op omkring det så godt jeg kan, men pt. synes 

jeg det er sjovere at spille 10-15 mand hver eneste gang i VestDyk end at 

der kommer 1-3 mand i Herning. 

Derimod kunne det være interssant at starte med f.eks. hver anden 

tirsdag et fri dykker hold, måske dette ville kunne ramme bredere og 

måske. Jeg ved ikke hvordan dette ville blive budt imod men jeg tror 

måske det var en vej frem.  

 

De bedste undervands beretninger fra  

Heine Birk Laursen 


